
          Kalisz, dnia 16.11.2022r.
ZPA.0003.43.2022

Pan
Marcin Małecki
Radny Rady Miasta Kalisza

W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu  07.11.2022r. w sprawie dokończenia budowy
ul. Wierzbowej,  uprzejmie wyjaśniam jak niżej.

Jak już wcześniej  informowałem dokończenie budowy ul.  Wierzbowej jest  inwestycją,  która
wymaga zabezpieczenia stosownych środków w budżecie  Miasta  Kalisza.  W pierwszej  kolejności
należy przewidzieć środki na opracowanie projektu,  a dopiero w późniejszym etapie na realizację
robót budowlanych. 

Z  uwagi  na  obecną  trudną  sytuacją  gospodarczą,  Miasto  Kalisz  dysponuje  ograniczonymi
środkami  finansowymi,  dlatego  jako  priorytetowe  będą  realizowane  inwestycje  uwzględnione
w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zadania ujęte w Programie Budowy i Przebudowy Dróg
Osiedlowych  (PBiPDO) na lata 2020-2023.
Równocześnie  informuję,  że  planowana  jest  kontynuacja  programu  PBiPDO  po  roku  2023.
Na etapie  przegotowania  jego kontynuacji,  rozważona zostanie  możliwość  uwzględnienia  zadania
w ramach programu. Z uwagi na powyższe, obecnie nie jest możliwe wskazanie terminu dokończenia
budowy ul. Wierzbowej.

                                                                                                              Prezydent Miasta Kalisza
       /…/

      Krystian Kinastowski
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INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelacje w sprawie dokończenia  drogi na 

ulicy Wierzbowej. 

 

Na prośbę mieszkańców, ponownie zwracam się z prośbą w sprawie dokończenia budowy 

drogi publicznej przy ul. Wierzbowej w Kaliszu. Początkowy odcinek drogi do posesji 8-10 

jest asfaltowy, posiada chodniki i oświetlenie uliczne. Pozostały odcinek łączący z ul. 

Dębową jest utwardzony destruktem bitumicznym. Brak jest kanalizacji deszczowej, 

chodników i oświetlenia ulicznego. Dodam ,że ul. Wierzbowa jest w całości drogą miejską. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 


